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ZÁPISNICA 

z Plenárneho zasadnutia OZ ZRPŠ pri Gymnáziu sv. Edity Steinovej,  
uskutočneného dňa 13.9.2024 o 16:00 hod. v jedálni školy. 

 

Prítomní: podľa prezenčných listín 270 členov 

Program: 

1. Úvod + privítanie – Ing. Mária Juhásová, predseda OZ ZRPŠ GYMES 
2. Modlitba - Lukáš Imrich, školský kaplán 
3. Oboznámenie sa s aktivitami a víziou školy na školský rok 2024/2025 - Mgr. Ján Kocúrko, MBA - 

riaditeľ  
+ predstavenie pedagogického zboru  

4. Správa o hospodárení školy s finančnými prostriedkami rodičovského príspevku za šk.rok 
2023/2024 –   Ing. Mária Juhásová, predseda OZ ZRPŠ GYMES  

5. Predstavenie revíznej komisie (Ing. Mária Juhásová) + správa revíznej komisie (Ing. Zdenka Weagová 
–predseda revíznej komisie) 
+ voľba revíznej komisie  

6. Príspevky rodičov ZRPŠ – informácia o schválených príspevkoch -  Ing. Mária Juhásová 
7. Návrh a odsúhlasenie rozpočtu na šk. rok 2024/2025 –    Ing. Mária Juhásová 
8. Iné 
9. Diskusia 
10. Záver 

 
 

K 1. a 2. Bodu: 
Zasadnutie otvorila o 16:00 hodine predsedníčka OZ ZRPŠ Ing. Mária Juhásová. 
Požiadala prítomných o vyjadrenie sa k programu zasadnutia. Nakoľko neboli žiadne požiadavky k zmene 
programu, program bol schválený. Školský kaplán p. Lukáša Imricha predniesol úvodnú modlitbu. 
 
K 3. Bodu: 
V tomto bode sa predstavil nový pán riaditeľ Mgr. Ján Kocúrko, MBA . Prítomným predniesol svoju víziu pre 
našu školu. Vzhľadom nato, že GYMES tento rok má okrúhle 20. výročie, množstvo aktivít bude súvisieť 
s týmto jubileom. Jednak je to nové „dočasné“ logo, kt. symbolizuje určitý „upgrade“  - rozšírenie a tiež 
pozmenená organizačná štruktúra, doplnená o funkciu supervízora. Následne bol predstavení pedagogický 
zbor. Pán riaditeľ vypichol hlavné dôležité akcie, ktoré o.i. boli zverejnené aj na letákoch, ktoré dostali 
prítomní rodičia. Vyzdvihol prácu ZRPŠ a tiež vyzval k jednote. Je dôležitá správna investícia do našich detí, 
v duchu hesla „DOBROVOĽNE A ZODPOVEDNE“ 
 
K 4. Bodu: 
Vzhľadom na ospravedlnenú neprítomnosť hospodárky ZRPŠ p. Obuchovej Správu o hospodárení s 
finančnými prostriedkami rodičovského príspevku za školský rok 2023/2024. Predniesla p. Juhásová Celá 
správa je zverejnená na webovej stránke školy, sekcia ZRPŠ.  
 
K 5. Bodu: 
p. Juhásová predstavila predsedníčku Revíznej komisie p. Ing. Zdenu Weagovú, ktorá predniesla prítomným 
Správu revíznej komisie za šk. r. 2023/2024. Komisia skonštatovala, že evidencia dokladov je vedená 
zodpovedne a finančné prostriedky boli čerpané v súlade so schváleným rozpočtom a pravidlami 
hospodárenia ZRPŠ. Členovia ZRPŠ vzali uvedenú správu revíznej komisie za rok 2023/2024 na vedomie.  
Za členov revíznej komisie navrhla predsedníčka OZ p. Zdenu Weagovú, p. Luciu Prónerovú a p. Petra 
Hohoša. Na výzvu, či niekto iní z prítomných nechce byť členom RK sa nikto neprihlásil. Prítomní svojim 
jednomyseľným hlasovaním schválili zloženie revíznej komisie na šk. rok 2024/2025 
Výsledky hlasovania: Proti: 0, Zdržal sa: 0.Za: ostatní 
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K 6. Bodu: 
Pani Juhásová predstavila výšku príspevkov ZRPŠ. A to konkrétne: 
 

 100€ na šk.rok na 1.dieťa 

 50 € na šk.rok na 2.dieťa 

 0€ na šk.rok na 3. a ďalšie dieťa 

Zároveň poprosila všetkých rodičov, aby plánované aktivity pre svoje deti podporili zodpovedným 
prístupom k plneniu týchto finančných záväzkov bez rozdielu ročníka, v ktorom sa dieťa nachádza. 
 
K 7. Bodu: 
Pani Juhásová predniesla Návrh rozpočtu na šk. rok 2024/2025. Následne prebehlo hlasovanie s týmto 
výsledkom: 
Proti návrhu: 0 
Zdržali sa hlasovania: 0 
Za návrh: ostatní  
 
Správa o hospodárení za šk. rok 2023/2024 a Rozpočet na šk. rok 2024/2025 boli schválené. 
 
Rozpočet na šk.rok 2024/2025 je zverejnený na webovej stránke školy, sekcia ZRPŠ.  
 
K 8. a 9. Bodu: 
Neboli žiadne pripomienky. Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
Na záver predsedníčka vyzvala prítomných, aby si v triedach zvolili triedneho dôverníka do Celoškolského 
výboru. Zoznam triednych dôverníkov je zverejnený na webovej stránke školy, sekcia ZRPŠ. 
Schôdza Celoškolského výboru sa konala v školskej jedálni hneď po ukončení triednych aktívov.  
 
p. Juhásová poďakovala za pozornosť a popriala všetkým veľa zdravia, trpezlivosti a hojnosť Božích milostí 
do ďalších dní. 
 
 
 
Zapísal:   Andrea Schwartzová 
Zápisnicu overil: Mária Gburiková 

V Košiciach 18.9.2023 


